



香港學界體育聯會

HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田遊密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssro@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: regional@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

聯會辦事處最新安排

為減低新型冠狀病毒的傳播風險，聯會由 2020 年 3 月 23 日起實施下列特別工作安排，直至另行通告。

- (1) 星期一至五如常辦公，但暫停對外開放（包括領取學界證 / 證書 / 證明書、提交申請或繳交費用等一律暫停）。會員學校可考慮以郵遞或回郵信封方式辦理。
- (2) 星期六暫停辦公。

如有任何查詢，可於辦公時間內致電或電郵聯絡，或留意聯會網站（www.hkssf.org.hk）的最新公布。

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二零年三月二十三日

Latest Arrangements for the Federation Office

To reduce the risk of the spread of the novel coronavirus in the community, HKSSF will implement special work arrangement from 23 March 2020 until further notice. Details are as follows:

- (1) Normal office hours from Monday to Friday, but office will be temporary **closed to the public**. Services including registration card/ certificate/ letter collection, submission and payment will be temporarily suspended. Member schools may consider sending it by post/ self-addressed stamped envelope.
- (2) Office will be **temporarily closed on Saturday**.

For enquiries, please contact the Secretariat by telephone or email during office hours. Please check HKSSF website (www.hkssf.org.hk) for the latest announcements.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 23rd March 2020